



## Calendar

### George

#### Fri, Dec 7

Alternate Schedule (see [Calendar](#))

Jazz Guest Artist Concert, 7:30 PM, Spangenberg

**Mon, Dec 10** WASC Data Night, 6:30 PM, Library

#### Tue, Dec 11

Immigration Presentations, 6:30 PM, Library and Social Studies classrooms

**Thu, Dec 13** AP Statistics Data Night, 6 PM, Library

**Mon-Tue, Dec 17-18** Alternate Schedules (see [Calendar](#))

**Mon, Dec 17** Semester 2 schedules [online](#), 6 PM

Dramatic Literature in Performance, 7 PM, Little Theater

**Wed-Fri, Dec 19-21** Final Exam Schedule (see [Calendar](#))

**Mon, Dec 24, 2018-Fri, Jan 4, 2019** Winter Break - NO SCHOOL

**Mon, Jan 7, 2019** Staff Development Day - NO SCHOOL

**Tue, Jan 8, 2019** First Day of Semester 2

## 日历

### 12月7日星期五

时间表 (见日历) [Calendar](#) Jazz 客座艺术家音乐会, 7:30 PM, Spangenberg

12月10日星期一 WASC数据之夜, 下午6:30, 图书馆

12月11日星期二 移民介绍, 下午6:30, 图书馆和社会研究课堂

12月13日星期四 AP统计数据之夜, 下午6点, 图书馆

12月17日至18日星期一 时间表 (见日历) [Calendar](#)

星期一, 12月17日第二学期在网上[online](#)安排, 下午6点 演出中的戏剧文学, 晚上7点, 小剧场

周三至周五, 12月19日至21日 期末考试时间表 (见日历) [Calendar](#)

2018年12月24日星期一, 星期五, 2019年1月4日寒假

星期一, 2019年1月7日员工工作日

星期二, 2019年1月8日第二学期第一天

# Gunn

## T2 Caroline 2019

### PAUSD Jazz Guest Artist Concert

*Fri, Dec 7, 7:30 PM, Spangenberg*

Show your school spirit and cheer on your favorite Gunn & Paly jazz musicians as they take the stage at Spangenberg. Sit back and enjoy this 42nd annual musical tradition! Please join us for our 42nd annual guest artist concert featuring the Gunn Big Band Jazz Ensemble and the Paly Jazz Ensemble with special guest David Fague on Saxophone. Mr. Fague currently teaches at Gonzaga University in the Music Department as Director of Jazz Studies and Bulldog Marching Band. David performs 50-75 shows per year in several local ensembles such as the Spokane Jazz Orchestra (lead tenor saxophone), The Rhythm Dawgs (saxophones/vocals/keyboards), The Justin James Band (electric bass/vocals/saxophone), Soul Proprietor (Tenor Saxophone), Funky Uncle (Alto and Tenor Saxophone), and several small jazz groups around Spokane. Tickets: Free with Student ID. Adults \$5 or Booster Pass

### Palo Alto联合校区爵士嘉宾艺术家音乐会

3月7日星期五, 7:30, Gunn 高中剧场Spangenberg

当他们在Spangenberg剧场的舞台上时, 向您最喜爱的Gunn高中以及Paly高中的爵士音乐家们展示您学校的精神并且欢呼。坐下来享受这第42届年度音乐传统吧! 请加入我们的第42届年度嘉宾艺术家音乐会, 其中包括Gunn高中的 Big Band Jazz Ensemble和Paly高中的 Jazz Ensemble以及萨克斯的特邀嘉宾David Fague。Fague先生目前在Gonzaga大学音乐系任教, 担任爵士乐研究和Bulldog Marching Band军乐队的主任。Fague先生每年在几个当地乐团进行50-75场演出, 如Spokane爵士乐团(主萨克斯管), The Rhythm Dawgs(萨克斯管/人声/键盘), 贾斯汀詹姆斯乐队(电贝司/人声/萨克斯管), 灵魂所有者(Tenor Saxophone), Funky Uncle(Alto和Tenor Saxophone)以及Spokane周围的几个小型爵士乐团。门票: 使用学生证者免费。成人5美元或使用Booster Pass通行票。

## T3Jasmine

### Gunn YCS Spring Break Service Trip to Costa Rica--Open to all Gunn Students

*Trip: Mar 30-Apr 6, 2019 (during Spring Break)*

*Signup deadline: Fri, Dec 14*

Gunn YCS is partnering with a Bay Area nonprofit experienced in authentic service trips, Dream Volunteers, to organize this Spring Break trip. Cost for the trip is \$2050, including airfare. Please watch this [video](#) to get an idea of the overall trip experience. To sign up or ask questions, you may reach out to Gunn teacher, David Deggeller, at [ddegger@pausd.org](mailto:ddegger@pausd.org) or see him in the math office in Rm N-200. To learn more about Dream Volunteers, visit their website at [www.dreamvolunteers.org](http://www.dreamvolunteers.org).

### Gunn YCS哥斯达黎加春假服务之旅——向所有Gunn学生开放

行程:2019年3月30日- 4月6日(春假期间)

报名截止日期:12月14日(星期五)

Gunn YCS正与旧金山湾区一个在真实服务旅行方面经验丰富的非营利组织Dream Volunteers合作, 组织这次春假旅行。这次旅行的费用是2050美元, 包括机票。请观看这段视频, 了解整个旅行体验。要注册或提问, 你可以通过[ddegger@pausd.org](mailto:ddegger@pausd.org)联系冈恩的老师戴维·戴格勒(David Deggeller), 或者在Rm N-200的数学办公室见他。想了解更多关于梦想志愿者的信息, 请访问他们的网站[www.dreamvolunteers.org](http://www.dreamvolunteers.org)。

### Pass Out Snacks to Students During Finals

*Wed-Fri, Dec 19-21, various shifts 9:30-10:30 AM, meet at Main Office*

**10 spots left.** Please help serve snacks during Finals 12/19-12/21. Click [HERE](#) to participate. Finals can be a tough time and we would like to help by offering healthy, happy snacks during brunch. These snacks are being provided by the PTSA. Volunteers please meet in front of the Main Office at 9:30 AM for quick meeting. No parking passes needed. Get ID badge in the Main Office. Thank you Gunn parents for helping our kids stay healthy and happy. Questions, contact Paul Sakuma, [psakuma@aol.com](mailto:psakuma@aol.com).

### **期末考试时给学生分发点心**

12月19-21日, 星期五, 上午9:30-10:30, 在总办公室开会

还有10个位置。请在12/19-12/21期末考试期间帮忙提供点心。点击[这里](#)参与。期末考试可能是一个艰难的时刻, 我们想帮助提供健康, 快乐的小吃在早午餐。这些小吃是PTSA提供的。义工请于上午九时三十分在总办事处前集合, 以便快速开会。不需要停车证。在总机领取身份证。感谢冈恩父母帮助我们的孩子保持健康和快乐。如有问题, 请联系Paul Sakuma, [psakuma@aol.com](mailto:psakuma@aol.com)。

## **Emily**

### **Don't Miss the Holiday Sale on Gunn Swag!**

*Til Sat, Dec 29, [Sideline Store website](#)*

It's the Sideline Store December Promotion, NOW thru DEC 29! Use code **HOLIDAY18** to get 15% off all orders of \$75 or more on Gunn swag for your athlete, family and friends! The Sideline Store Holiday Sales ad and website link can also be found on the main page of the [Gunn Athletics website](#). Happy Holidays and thank you for supporting our Gunn athletes!

### **Book Drive for Tiekunu Primary School in Kenya**

*Drop off any time before Thu, Jan 31, 2019, Rm E-2*

Thanks to the Gunn community's support, Tiekunu students are now reading over 1000 books donated in past two years. On behalf of the children, Gunn's Stairway To Literacy Club thanks you for your generosity. The Club would like to start its third book drive and calls for your support to donate reading books, preferably for grades 1-5. Besides traditional paper books, we are accepting any technology, from VCRs to the latest tech. Kindles and other technology-literature mediums are especially welcome. Please drop off books at room E-2 or talk to Mr. Kinyanjui. For technology donations and/or questions, please contact [StairwayToLiteracy@gmail.com](mailto:StairwayToLiteracy@gmail.com).

不要错过Gunn Swag的假日销售!

12月29日星期六, Sideline Store网站

现在是12月29日的Sideline Store 12月促销活动! 使用代码HOLIDAY18可以为您的运动员, 家人和朋友在Gunn swag上获得75美元或更多订单15%的折扣! Sideline商店假日销售广告和网站链接也可以在Gunn Athletics网站的主页上找到。祝节日快乐, 感谢您支持我们的Gunn运动员!

预订肯尼亚Tiekunu小学的车道

在2019年1月31日星期四, Rm E-2之前的任何时候下车

感谢Gunn社区的支持, Tiekunu学生现在正在阅读过去两年捐赠的1000多本书。Gunn's Stairway To Literacy Club代表孩子们感谢您的慷慨。俱乐部希望开始其第三次预订, 并呼吁您支持捐赠阅读书籍, 最好是1-5级。除了传统的纸质书籍, 我们接受任何技术, 从录像机到最新的科技。Kindles和其他技术文献媒体特别受欢迎。请在E-2室放下书籍或与Kinyanjui先生交谈。有关技术捐赠和/或问题, 请联系 [StairwayToLiteracy@gmail.com](mailto:StairwayToLiteracy@gmail.com)。

## Emily

### Gunn Foundation and Giving for 2018-2019

The Gunn Foundation is a nonprofit led by Gunn parents that grants need-based college scholarships to graduating Gunn students. Our scholarships can be applied toward tuition deposits, housing deposits, books or transportation--expenses that are often not covered by other aid. In 2018, we awarded scholarships to 35 students. The need grows each year and the number of students we are able to help depends on the generosity of the Gunn community. Our goal is to raise \$15,000 by late January. To join us, please make a tax-deductible donation in any amount via check or our [website](#) or [Facebook page](#). Your support truly makes a difference.

### 冈恩基金会和2018 - 2019年的捐赠

Gunn基金会是一个由Gunn父母领导的非营利组织，为Gunn毕业生提供基于需求的大学奖学金。我们的奖学金可用于学费押金，住房押金，书籍或交通费用 - 这些费用通常不包括在其他援助中。2018年，我们向35名学生颁发了奖学金。这种需求每年都在增长，我们能够提供帮助的学生人数取决于Gunn社区的慷慨程度。我们的目标是在1月底之前筹集15,000美元。要加入我们，请通过支票或我们的网站或Facebook页面进行任何金额的免税捐赠。您的支持会形成改变。

## PAUSD & PTAC

### Angela

#### **\*\*NEW\*\* EACH FRIDAY! Superintendent's Weekly Board Update**

Read Dr. Don Austin's Weekly Board Update, published new each Friday <https://www.pausd.org/news>.

#### **\*\*新\*\* 每星期五！学区总监董事会周刊**

读Dr. Don Austin's 的董事会周刊，每星期五发布 <https://www.pausd.org/news>.

#### **\*\*NEW\*\* URGENT: Stanford General Use Permit Development Agreement Info Meeting**

*Wed, Dec 12, 6:30-7:30 PM, JLS Middle School, Cafeteria, 480 E Meadow Dr, Palo Alto -- this will be recorded and live-streamed*

PTAC is hosting a community Stanford GUP informational meeting re: The Stanford GUP, a very BIG building project in our neighborhood and one that will impact our children's education on a daily basis. The GUP will be in effect for the next 17 years or until 2035. Please try to attend! We'd love to have parent representatives from all schools, especially those that will be directly impacted by this plan. Although all schools will be impacted, Nixon Elementary, Escondido Elementary, Addison Elementary, Duveneck Elementary, Walter Hays Elementary, Greene Middle School, and Paly are the schools closest in geographic proximity to the proposed housing at Quarry Rd.

#### **\*\*新\*\* 重要: 斯坦福 General Use Permit 发展协议信息会议**

*星期三, 12月12日, 下午6:30-7:30, JLS中学, 餐厅, 480 E Meadow Dr, Palo Alto  
- 这将被录制并直播*

PTAC 并组织一个社区斯坦福GUP心思会议关于：斯坦福大学GUP，我们社区的一个非常大的建筑项目，会天天影响我们孩子的教育。GUP将在未来17年直到2035年生效。请尝试参加！我们希望有来自所有学校的家长代表，特别是那些将受到此计划直接影响的学校。尽管所有学校都将受到影响，Nixon小学，Escondido小学，Addison小学，Duveneck小学，Walter Hays小学，Greene中学和PALY都是离Quarry Rd 拟建住房最近的学校。

## T7 Danny

Honorable Joe Simitian is our elected County Board of Supervisor official. He has the authority to negotiate the terms of this Development Agreement on our behalf. And he wants to hear from us. A member of Joe's staff member, Kristina Loquist, Policy Aide, will provide us with the nuts and bolts of this GUP. Bring your questions. For more info go to [www.CountyStanfordDA.org](http://www.CountyStanfordDA.org).

This PTA Council Executive Board has begun to advocate for items crucial for the safety and quality of education at all 17 of our schools. The Executive Board has a "Wish List," including Safe Routes to School, on site after school childcare, subsidized housing for teachers/staff, etc. Our interests are aligned with our school district. The PAUSD Board unanimously voted the week before Thanksgiving to include the following items as terms in the Development Agreement. They are:

Joe Simitian是我们现任县监事会官员。他将会代表我们协商本发展协议的条款。他想听听大家的意见。Joe的工作人员，政策助手Kristina Loquist将为我们提供这个GUP的具体细节。请让我们了解您的问题。欲了解更多信息，请访问[www.CountyStanfordDA.org](http://www.CountyStanfordDA.org)。该PTA理事会执行委员会已开始倡导对我们所有17所学校的的教育质量至关重要的项目。执行委员会有一个“愿望清单”，包括学校安全路线，放学后儿童保育，教师/工作人员补贴住房等。我们和家长们有一样的愿望。PAUSD董事会在感恩节前一周投票，将以下项目列为发展协议中的条款。他们是：

## T8 Richard

- 1) a 4-acre parcel of land and funds to build a neighborhood school;
- 2) funding for any student that are from tax exempt Stanford housing; and
- 3) one-time developer impact fees as required by law.

- 1) 占地4英亩的土地和资金用于建立一所邻里学校;
- 2) 为每一位来自斯坦福免税住房的学生提供资金;和
- 3) 应法律要求的一次性开发商影响费。

# Community

## Mindful Moms Group with Krassi Harwell

*Tuesdays, Dec 11-Feb 26, 12-1:30 PM, 67 Encina Ave, Palo Alto*

Join our community of wise and caring moms as we navigate the rich and rewarding journey of raising kids into adults. We'll practice yoga, meditate, and tap into the healing power of togetherness as we share stories, strength and support. For moms who have kids of all ages! Be a wise mom--build your support network. Registration is required for this group offered in partnership with the Palo Alto Medical Foundation. Scholarships available upon request. More Info: <http://mindbodymoms.com/moms-groups/>  
Register: <http://mindbodymoms.com/schedule/>

# 社区

## 用心妈妈组与Krassi Harwell一起

每周二，12月11日 - 2月26日，中午12-1:30，67 Encina Ave, Palo Alto

加入我们的智慧和关怀妈妈社群，一起经历抚养孩子成人的丰富而有益的旅程。当我们分享故事，力量和支持时，我们将练习瑜伽，冥想，并挖掘团结的治愈力量。适合有任何年龄段孩子的妈妈们！做一个聪明的妈妈 - 建立你的支持网络。与Palo Alto医学基金会合作提供的这一活动，参加需要注册。可根据要求提供奖学金。更多信息：<http://mindbodymoms.com/moms-groups/> 注册：<http://mindbodymoms.com/schedule/>

## **Edward**

### **Spring Women's Wellness Group with Jalene Salus**

*Fri, Dec 14-Feb 15, 10 AM-12 PM, St. Mark's Church, 600 Colorado Ave, Palo Alto*

In this nourishing group, Jalene Salus will share the wisdom of Integrative Nutrition as she introduces sweet and simple ways to nourish your mind, body and spirit. Enjoy a little taste of organic, local, seasonal bites while you discuss foods to support your unique body--and your family's health. Jalene will show you how aligning your self-care with the rhythm of the season can guide you on your path of women's wellness as she engages you in fulfilling dialogue with other thoughtful, wise women. Registration is required as space is limited! Scholarships available upon request.

More Info: <http://mindbodymoms.com/wellness>

[-groups](http://mindbodymoms.com/wellness) Register: <http://mindbodymoms.com/schedule/>

Jalene Salus与女性健康春季小组

星期五，12月14日 - 2月15日，上午10点至下午12点，圣马克教堂，600科罗拉多大道，帕洛阿尔托

在这个滋养小组中，Jalene Salus将分享智慧，她介绍甜美而简单的方法来滋养你的思想，身体和精神。享受有机，当地和季节性小吃的味道，同时讨论食物来支持您独特的身体 - 以及您家人的健康。Jalene将向您展示如何使您的自我护理与本赛季的节奏保持一致，引导您走上女性健康的道路，同时让您与其他有思想，聪明的女性进行对话。由于空间有限，需要注册！奖学金可根据要求提供。

更多信息：<http://mindbodymoms.com/wellness>

[-groups](http://mindbodymoms.com/wellness)注册：<http://mindbodymoms.com/schedule/>

## **Evan**

### **Paly Fiery Arts Winter Glass Sale: Paly Glass makes great gifts!**

*Fri, Dec 14, 3-6 PM and Sat, Dec 15, 11 AM-4 PM, Palo Alto High School, inside the Tower Bldg (Administration Bldg), 50 Embarcadero Rd, Palo Alto*

Glass snow-people, reindeer, ornaments, cups, bowls, candy cane and more. Paly Glass makes great gifts: it supports a local non-profit. It supports the ARTS. It's a unique hand-made treasure that brings JOY. Made by Paly instructors, alums and students. Sales benefit the Fiery Arts program which creates opportunities for students to participate in an amazing sculpture curriculum. Live demonstrations! Invite your family, friends, and neighbors! Free cookies & hot cider!

Facebook: [www.facebook.com/PalyFieryArts](http://www.facebook.com/PalyFieryArts)

Website: <https://sites.google.com/site/palyglass/home/july-clay-glass-festival>

Contact: [PalyFieryArts@gmail.com](mailto:PalyFieryArts@gmail.com)

Paly Fiery Arts冬季玻璃特卖：Paly Glass制作精美礼品！

周五，12月14日，下午3点至6点，周六，12月15日，上午11点至下午4点，帕洛阿尔托高中，位于帕洛阿尔托Embarcadero路50号Tower Bldg（行政大楼）内

玻璃雪人，驯鹿，饰品，杯子，碗，糖果手杖等。Paly Glass提供了很棒的礼物：它支持当地的非盈利组织。它支持ARTS。这是一款独特的手工制作宝藏，带来了JOY。由Paly讲师，校友和学生制作。销售有利于Fiery Arts计划，为学生创造参与令人惊叹的雕塑课程的机会。现场演示！邀请你的家人，朋友和邻居！免费饼干和热苹果酒！

Facebook : [www.facebook.com/PalyFieryArts](http://www.facebook.com/PalyFieryArts)

网站 : <https://sites.google.com/site/palyglass/home/july-clay-glass-festival>

联系方式 : [PalyFieryArts@gmail.com](mailto:PalyFieryArts@gmail.com)

## **T11 Meiting**

### **Silicon Valley Boychoir Auditions**

*Fri, Dec 14, by appointment, 600 Homer Ave, Palo Alto*

Auditions for the January semester will be held at the choir's rehearsal location near downtown Palo Alto. Open to 2nd-4th grade boys. High school and middle school boys with choral experience may audition for upper levels. SVB provides a personalized approach to teaching singing, music theory, and sight-reading, while providing flexible scheduling for busy families. In addition to their own winter and spring concerts, SVB performs for local events including appearances with Stanford University Symphonic Chorus and Orchestra, West Bay Opera, Schola Cantorum of Mountain View, and singing the national anthem at sporting events. Email [info@svboychoir.org](mailto:info@svboychoir.org) or visit <http://svboychoir.org>.

### **硅谷Boychoir试演**

12月14日星期五，预约，600 Homer Ave，Palo Alto

1月学期的试演将在合唱团在帕洛阿尔托市中心附近的排练地点举行。开放给二至四年级的男生。有合唱经验的高中和中学男生可以试听上层。SVB为教学歌唱，音乐理论和视觉阅读提供个性化的方法，同时为繁忙的家庭提供灵活的时间安排。除了自己的冬季和春季音乐会外，SVB还为当地活动表演，包括与斯坦福大学交响合唱团和管弦乐团，西湾歌剧院，山景Schola Cantorum一起出场，以及在体育赛事中演唱国歌。电子邮件[info@svboychoir.org](mailto:info@svboychoir.org)或访问 <http://svboychoir.org>。

## **T12 Jane**

### **Service Learning and Community Service Opportunities**

*Wed, Jan 16, 8:30-9:30 AM, Greene Middle School, MP Rm, 750 N California Ave, Palo Alto*

The Greene Parent Networks invite you to a presentation by Youth Community Service (YCS) on how to get students involved in meaningful Service Learning projects where students learn the nuances of a community issue, address that issue with a service project and then reflect on the process. Students learn how to examine real life issues and implement solutions gaining self-confidence from feeling that they made a difference in the community. Opportunities at the Palo Alto Humane Society and other organizations will be presented.

### **FROM THE PREVIOUS ISSUE:**

#### **服务学习和社区服务机会**

1月16日星期三，8:30-9:30，Greene Middle School，MP Rm，750 N California Ave，Palo Alto

Greene Parent Networks邀请您参加青年社区服务（YCS）的演讲，了解如何让学生参与有意义的服务学习项目，让学生了解社区问题的细微差别，解决服务项目的问题，然后反思过程。学生将学习如何检查现实生活中的问题，并通过感觉自己在社区中发挥作用来实现自信。将介绍帕洛阿尔托人道协会和其他组织的机会。

#### **从以前的问题：**

## EMILY

### Create Memories, Not Waste This Holiday Season: Tips for the City of Palo Alto

The best gifts don't come in a box. "Stuff" eventually ends up in the landfill, but memories last a lifetime. Think outside the box and consider giving movie tickets, park passes, art classes, yoga classes, wine tasting, or other gifts that offer the experience of a life well-lived. For more waste-free gift ideas, visit [www.cityofpaloalto.org/zwholiday](http://www.cityofpaloalto.org/zwholiday).

### Paly Choirs 16th Annual Madrigal Feaste

*Sat & Sun, Dec 8 & 9, 1:30 PM seating/refreshments; 2 PM show, Palo Alto High School Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto*

King Henry VIII welcomes you to his 2018 16th Annual Feaste. The King welcomes all ye to his palace to join him and his family in the festivities of the season. Ye shall hear the finest choirs in all the lands, see a jester of unparalleled talent, and feast on sumptuous tea sandwiches and desserts. Appropriate and fun for all ages. Huzzah! Tickets available at <https://palychoir.vbotickets.com/events>.

创造回忆，而不是浪费这个假日季节：帕洛阿尔托市的提示

最好的礼物不是盒装的。“东西”最终会在垃圾填埋场结束，但记忆会持续一生。在盒子外面思考并考虑提供电影票，公园通行证，艺术课程，瑜伽课程，品酒或其他礼物，以提供生活良好的生活体验。有关更多无废物礼品的想法，请访问[www.cityofpaloalto.org/zwholiday](http://www.cityofpaloalto.org/zwholiday)。

Paly合唱团第16届年度Madrigal Feaste

周六和周日，12月8日和9日，下午1:30座位/点心;帕洛阿尔托Embarcadero路50号Palo Alto高中表演艺术中心下午2点

亨利八世国王欢迎你参加他2018年的第16届年度盛会。国王欢迎你们到他的宫殿与他和他的家人一起参加本赛季的庆祝活动。你们将听到所有土地上最好的合唱团，看到一个无与伦比的天才小丑，并享用丰盛的茶三明治和甜点。适合所有年龄段的人。好哇！门票可在<https://palychoir.vbotickets.com/events>获取。

## Emily

### Donate/Buy Board Games and Puzzles To Benefit PALY Music Program

*Sat, Dec 8, 9 AM-2 PM, Paly Flea Market, Palo Alto High School parking lot (corner of El Camino Real and Embarcadero)*

Try some new board games during winter break! Work on a new puzzle! Make room on the shelf and donate your used board games and puzzles for a good cause. Come drop off gently used board games and puzzles and get some new ones at the Paly flea market. Shop for handmade ceramics, vintage glasses, fresh flower arrangements, Paly Sports Boosters gear, and much more. Enjoy a burger, hot chocolate and dessert prepared by Paly music students. Did you know that you can rent a space to sell your own artisan or used items? All funds raised through the Paly flea market benefit the Paly music program. Questions? Contact Colleen Nielsen, [colleen.nielsen@gmail.com](mailto:colleen.nielsen@gmail.com), or Heike Fischer, [hef5683@yahoo.com](mailto:hef5683@yahoo.com).

捐赠/购买棋盘游戏和拼图有益于PALY音乐节目

周六，12月8日，上午9点至下午2点，Paly跳蚤市场，Palo Alto高中停车场（El Camino Real和Embarcadero的角落）

在寒假期间尝试一些新的棋盘游戏！开发一个新的拼图！在货架上腾出空间，捐赠您用过的棋盘游戏和拼图。轻轻地使用棋盘游戏和拼图，并在Paly跳蚤市场获得一些新的。购买手工陶瓷，复古眼镜，鲜花插花



， Paly Sports Boosters 齿轮等等。享受由 Paly 音乐学生准备的汉堡，热巧克力和甜点。您是否知道可以租用空间出售自己的工匠或用过的物品？通过 Paly 跳蚤市场筹集的所有资金都有利于 Paly 音乐节目。有问题吗？联系 Colleen Nielsen, colleen.nielsen @ gmail.com 或 Heike Fischer, hef5683 @ yahoo.com。

## Emily

### **Palo Alto High School Fiery Arts Winter Glass SALE - Great Gifts!**

*Fri, Dec 14, 3-6 PM, Sat, Dec 15, 11 AM-4 PM, Palo Alto High School, inside the Tower Building (Administration Bldg), 50 Embarcadero Rd, Palo Alto*

Glass snow-people, reindeer, ornaments, cups, bowls, candy cane and more. Paly Glass make great gifts: it supports a local non-profit. It supports the ARTS. It's a unique hand-made treasure that brings JOY. Made by Paly instructors, alums and students. Sales benefit the Fiery Arts program which creates opportunities for students to participate in an amazing sculpture curriculum. Live demonstrations! Invite your family, friends, and neighbors! Free cookies & hot cider! [www.facebook.com/PalyFieryArts](http://www.facebook.com/PalyFieryArts)  
<https://sites.google.com/site/palyglass/home/july-clay-glass-festival>

Contact: [PalyFieryArts@gmail.com](mailto:PalyFieryArts@gmail.com)

**Palo Alto 高中 Fiery Arts 冬季玻璃销售 - 很棒的礼物！**

周五，12月14日，下午3点至6点，周六，12月15日，上午11点至下午4点，帕洛阿尔托高中，位于帕洛阿尔托 Embarcadero 路 50 号塔楼（行政大楼）内

玻璃雪人，驯鹿，饰品，杯子，碗，糖果手杖等。Paly Glass 提供很棒的礼物：它支持当地的非盈利组织。它支持 ARTS。这是一款独特的手工制作宝藏，带来了 JOY。由 Paly 讲师，校友和学生制作。销售有利于 Fiery Arts 计划，为学生创造参与令人惊叹的雕塑课程的机会。现场演示！邀请你的家人，朋友和邻居！免费饼干和热苹果酒！[www.facebook.com/PalyFieryArts](http://www.facebook.com/PalyFieryArts)

<https://sites.google.com/site/palyglass/home/july-clay-glass-festival>

联系方式：PalyFieryArts@gmail.com

## T16 Sonia Qi

### **Dream Volunteers Summer 2019 Family Service Trip to Latin America**

*Deadline for sign-up: January 13, 2019. Trip takes place June 24, 2019 - July 1, 2019.*

Dream Volunteers, a local non-profit, has been organizing service trips abroad for schools and families since 2007. A service trip with Dream Volunteers is an incredible way to immerse your family in a beautiful culture, while make a difference in the lives of people striving to lift up their communities.

Sign-ups for next summer's Guatemala Family Volunteer Trip are happening now online. This trip is appropriate for families with kids between pre-school and high-school age. Click [here](#) for trip info. There will be a live webinar with more information about the trip on December 5 at 7:30 PM using this link:

<https://zoom.us/j/898941891>. Or you can reach out directly to Dream Volunteers with questions at [info@dreamvolunteers.org](mailto:info@dreamvolunteers.org).

***For older Community announcements, see [Recent Issues of the Gunn Connection](#).***

### **2019年夏天拉丁美洲的家庭义工之旅**

*报名截至日期：2019年一月三日 旅行时间：2019年6月24日至7月1日*

Dream Volunteers 是一个从 2007 年开始组织海外旅行的本地非营利组织。Dream Volunteers 的旅行可以带给你和家人丰富美好的体验，并让你们在感受其他文化的同时也帮助当地的人们。明年夏天在 Guatemala 的家庭义工之行已经开始网上报名了。孩子年龄从幼儿园到高中的家庭都可以参加。点击[这里](#)获取更多有关信息。你也可以通过<https://zoom.us/j/898941891>由 12 月 5 日晚上七点半的网络研讨会来了解更详细的旅行信息，或者用[info@dreamvolunteers.org](mailto:info@dreamvolunteers.org)直接联系 Dream Volunteers。

[点击近期 Gunn Connection 查看以前的公告](#)